

2024 年亞澳真空與表面科學國際會議 The 12th Vacuum and Surface Sciences
Conference of Asia and Australia (VASSCAA-12/TVS-2024)

『儀器設備產品展示會』參展辦法

主旨：為促進本學會各會員與廠商間之資訊與技術交流，特於年會會場同時舉辦儀器設備產品展示會，歡迎 貴公司廠商踴躍參展，共襄盛舉。

說明：

- 一、 參展資格：凡欲展出儀器設備、產品、設備及圖書刊物者，皆可報名參加。
- 二、 展示時間：2024 年 10 月 14-17 日（星期一~四）
- 三、 展示會場：台北市國際會議中心 11049 台北市信義路五段 1 號
- 四、 攤位位置：一樓 101 會議室川廊
- 五、 參展攤位收費辦法：

費用說明	攤位費	預繳隔年會費	費用總合計
當年度會員	1 個攤位 US 3,000 元	2024 年費 US 200 元	合計 US 3,200 元
非會員費	1 個攤位 US 3,100 元	2024 年費 US 300 元	合計 US 3,400 元
會員/非會員	2 個攤位 US 5,000 元	含隔年會費	合計 US 5,000 元

(1) 早鳥優惠：5/30 前報名並繳費者，總費用可折 NT10,000 元。

(2) 廣告贈送：參展公司每單位可贈送線上網頁廣告及大會手冊廣告一則。

六、 報名方式：網路報名，請至 VASSCAA 網站上填寫網路報名表並繳費。

七、 參展費用繳費方式：

(1) 郵政劃撥—帳號：11136742；戶名：台灣真空學會

(2) 臨櫃匯款或 ATM 轉帳

銀行：兆豐國際商業銀行（銀行代碼 017）；分行：竹科新安分行（分行代碼 0206）

戶名：台灣真空學會；帳號：020-09107351

(3) 支票付款—抬頭：台灣真空學會（寄至：300 新竹市科學園區新安路 101 號）

八、 聯絡資訊：

(1) 聯絡人：台灣真空學會 秘書曹櫻歷小姐

(2) 聯絡電話：(03)579-5046

(3) 電子信箱：taiwanvacuum@taiwanvacuum.org

(4) 會議資訊：<http://www.taiwanvacuum.org/vasscaa-12/>

Exhibition Guidelines for the 12th Vacuum and Surface Sciences Conference of Asia and Australia (VASSCAA-12/TVS-2024) Instrument and Equipment Product Showcase

Objective

To facilitate information and technical exchange between members of our association and industry partners, we are organizing an Instrument and Equipment Product Showcase concurrently with the annual conference. We welcome active participation from your esteemed company to make this event a success.

Instructions

- I.** Eligibility: Companies wishing to exhibit instruments, equipment, products, and publications are eligible to register for participation.
- II.** Exhibition Schedule: October 14-17, 2024 (Monday to Thursday)
- III.** Exhibition Venue: Taipei International Convention Center (No. 1, Section 5, Xinyi Road, Taipei City, 11049)
- IV.** Booth Location: 101 Meeting Room Gallery on the 1st floor
- V.** Booth Fees:

Fee Details	Booth Fee (USD)	Prepaid Membership Fee for the Following Year (USD)	Total Fee (USD)
Current Year Member	1 Booth - \$3,000	2024 Fee - \$200	Total - \$3,200
Non-Member	1 Booth - \$3,100	2024 Fee - \$300	Total - \$3,400
Member/Non-Member	2 Booths - \$5,000	Includes the following year's fee	Total - \$5,000

1. Early Bird Discount: Register and pay before May 30th to enjoy a total discount of NT\$10,000.
2. Advertising Bonus: Each exhibiting company can provide one online webpage advertisement and one advertisement in the conference handbook.

VI. Registration: Register online by completing the registration form on the VASSCAA website and submit the payment.

VII. Payment Methods:

1. Postal Remittance - Account: 11136742; Payee: Taiwan Vacuum Society
2. Counter Remittance or ATM Transfer -
Bank: Mega International Commercial Bank (Bank Code: 017); Branch: Hsinchu Science Park Xinan Branch (Branch Code: 0206); Payee: Taiwan Vacuum Society; Account: 020-09107351
3. Check Payment - Payee: Taiwan Vacuum Society (Mail to: No. 101, Xinan Road, Science Park, Hsinchu City 300, Taiwan)

VIII. Contact Information:

1. Contact Person: Ms. Sherry, Secretary, Taiwan Vacuum Society
2. Contact Phone: (03) 579-5046
3. Email: taiwanvacuum@taiwanvacuum.org
4. Conference Information: <http://www.taiwanvacuum.org/vasscaa-12/>